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Det var fullt i Sockenstugan när kommunen informerade om de nya 
vägföreningarna. 
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- Varför ska ni vältra över alla vägkostnader på oss i byarna? Dom i Noret slipper ju betala.  
Debattinläggen var många i Siljansnäs.  
 
Kommunens turné om vägfrågorna fortsätter. Förra veckan var det stridigt värre i Ullvi bystuga. Rykten 
sa att det skulle bli ännu värre i Siljansnäs.  
- Åk till Näs så får du höra ord och inga visor, sa folk som ringde till DD.  

Lugnt  
Så farligt blev det inte. Trots att det var fullt till sista plats var diskussionen måttfull. Det fanns till och 
med folk som stod upp för idén med vägföreningar som får bidrag från kommunen:  
- Vi har en fungerande vägförening i Hjulbäck. Jag tror vi kan göra det här bättre än kommunen, sa Klas 
Sarén.  
- Vi har så många duktiga entreprenörer. Tänk om vi kunde få in bystugan i föreningen också.  

Ingen rättvisa  
Alla var dock inte lika positiva:  
- Det är alltid vi ute i byarna som ska betala och Noret som ska undantas. Var finns rättvisan i förslaget, 
undrade Irene Berg i Tasbäck.  
Christer Swedhs menade att förslaget handlade om solidaritet:  
- Nu får även fritidshusägarna vara med och betala. Totalt kan det handla om en 1 000-lapp per hushåll 
och år.  
- Kom i håg att även Åkerö och Käringberget ligger utanför kommunens åtagande.  
Vad händer med de fastigheter som ligger mot allmän väg? Ska de också vara med och betala, undrade 
någon.  
- Alla åker ju på byvägarna även om fastigheten ligger mot en allmän väg. Vitsen är att alla ska vara 
med och betala, sa Swedhs.  
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